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INDOOR CERAMIC
APPLICATION AWARD 
瓷砖室内应用奖

Located in Mexico City, apartment “Platino” has a unique charac-

ter. Joined together, the architecture and furniture give a very 

distinctive personality to each space of the residence.  The intention 

of this project was to create an elegant apartment with a balance of 

sober and warm materials.

All the different materials of the project were selected based on the 

user experience.  The high concrete walls, the metallic beams, the 

100 years old tree that functions as a dinner table, the gray wood 

on the floor and the wood beams that cross the living and dining 

room and other materials work perfectly in harmony.

      位于墨西哥城的“铂”公寓拥有独一无二的特色。建筑和家具融合在一

起，为住宅的每个空间赋予了鲜明的个性。 这个项目的目的是，在冷调和

暖调的材料平衡中，创造一个优雅的寓所。

      项目中所有不同的材料，都是根据业主体验进行选择的。高高的混凝土

墙、金属横梁、作为餐桌的百年古树、地板上的灰色木材以及横贯客厅和

餐厅的木梁，与其他材料完美地融为一体。
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FIRM：Sulkin Askenazi
PROJECT：Apartment “Platino”  
获奖公司：Sulkin Askenazi
获奖项目：“铂”公寓

RESIDENTIAL
ARCHITECTURE AWARD
居住建筑奖

FIRM：3Arquitectura 
PROJECT：“Linda Vista” House 
获奖公司：3Arquitectura 
获奖项目：“Linda Vista” House 

Sulkin Askenazi is an architectural and design firm from Mexico 

City, México.   Jack Sulkin and Gabriel Askenazi founded the firm in 

2016 as a group of architects who are very passionate of architec-

ture; they are known for their fresh and timeless designs that 

transform the users living space.

Their work method is based in their commitment to improve 

environments that generate a sensory experience to the user.

Sulkin Askenazi is a group of creative people obsessed with design, 

space quality and economic feasibility.

The firm has developed commercial and residential project, office 

and school buildings that have been recognized and received 

awards in architecture.
 

      Sulkin Askenazi是一家来自墨西哥城的建筑和设计公司。身为对建筑

充满热情的建筑师，Jack Sulkin和Gabriel Askenazi于2016年成立公司，

他们以新颖与不过时的设计而闻名，这些设计改变了用户的生活空间。

      他们的工作方法基于致力改善环境，为用户带来感官体验。Sulkin 

Askenazi是一群痴迷于设计、空间品质和经济可行性的创意人士。

      该公司设计了商业、住宅、办公室以及学校等项目，备受广泛认可并获

得建筑奖项。

3Arquitectura, is an architectural firm specialized in design and construction, 

established in January 2004 by Rafael Plascencia and Marco García. In 2010, 

Oswin Guzmán joined the society. 

Based in Guadalajara, México they have become one of the leading firms in the 

country. In the past fourteen years they have developed more than 300 

projects, designing more than one million square meters, going from afford-

able housing to sports and educational infrastructure. 

The constant learning and a continuous questioning of each creative process 

are main subjects that have trademark 3Arquitectura’s trajectory. “We ask 

the right questions to obtain the right answers.”

      3Arquitectura是一家专业从事设计和施工

的建筑公司，由Rafael Plascencia和MarcoG-

arcía于2004年1月创立。2010年，OswinGuz-

mán加入这个团队。

      以墨西哥瓜达拉哈拉为基地，该公司已成为

墨西哥领先的公司之一。在过去十四年，他们

已经开发了300多个项目，设计面积超过一百

万平方米，从经济适用房到体育和教育的基础

设施。

      不断学习和不断质疑是每个创作过程的主要

课题，也是3Arquitectura品牌的发展轨迹。“为

了得到正确的答案，我们会问正确的问题”。
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Design

Materials  应用材料：
Urban New York   600 x 1200 
Tokyo   400x 800


